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Radny – p. J. Burkat 
Komisja Mienia i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu mecenatu artystycznego i usług publicznych w 
zakresie kultury – pracownie twórcze, druk 1452. Głosowanie: 9 za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących. 
 
Przewodniczący obrad – p. W. Misztal 
Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Komisja Kultury, nie widzę pana 
przewodniczącego. Komisja Kultury pozytywnie opiniuje projekt uchwały według druku 
1452, podpisał: Przewodniczący Komisji Stanisław Handzlik, wyniki głosowania: 7 głosów 
za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Czy ktoś z Państwa Radnych w tym punkcie 
porządku obrad chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych. Stwierdzam, Ŝe Rada odbyła 
pierwsze czytanie projektu uchwały według druku nr 1452 i zgodnie ze statutem określam 
termin wprowadzenia autopoprawek na 3 października, oraz ostateczny termin zgłaszania 
poprawek na 5 października, obydwa te terminy do godziny 15,oo. 
 I teraz projekt uchwały: 
 
UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO DLA TRASY NOWOPŁASZOWSKIEJ 
 
 Druk, nr 1450, bardzo proszę pierwsze czytanie tego projektu uchwały, w imieniu 
Prezydenta Miasta Pani Dyrektor Jaśkiewicz. 
 
Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Jaśkiewicz 
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! 
Szanowni Państwo Radni! 
W imieniu Pana Prezydenta mam przyjemność przedstawić Państwu projekt uchwały o 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla Trasy Nowopłaszowskiej, 
procedura sporządzania tego planu została zapoczątkowana w 2001 roku kiedy to została 
podjęta uchwała o przystąpieniu do sporządzania tego planu. Po przystąpieniu do 
sporządzania planu został rozpisany przetarg na wyłonienie wykonawcy, który przygotowałby 
projekt tego planu niemniej jednak dwa przetargi nie dały rozstrzygnięcia, Ŝaden z 
wykonawców nie zgłosił swojej propozycji do przygotowania tego opracowania. Później 
prace nad planem zostały przerwane na czas przygotowania studium i po uchwaleniu studium 
w kwietniu 2003 roku kiedy to jak Państwo pamiętacie nastąpiła zmiana dotycząca układu 
komunikacyjnego w tej części miasta i została wykreślona Trasa Bagrowa ponownie pojawiła 
się konieczność przygotowania planu dla Trasy Nowopłaszowskiej. Podjęto wówczas – w 
maju 2004 roku została podjęta uchwała o przystąpieniu do sporządzenia planu miejscowego 
dla Trasy Nowopłaszowskiej, w nowych granicach wynikających z konieczności 
zastosowania innych niŜ dotychczas rozwiązań komunikacyjnych oraz innego przebiegu 
tramwaju. Ogłoszone trzy kolejne przetargi na wyłonienie wykonawcy zewnętrznego, który 
przygotowałby projekt planu nie dały rezultatu, Ŝaden z wykonawców nie zgłosił swojej 
oferty na przygotowanie tego opracowania i w marcu 2005 r. Biuro Planowania 
Przestrzennego przystąpiło do procedury sporządzania tego planu. Zgodnie z ustawą, z 
wymaganiami obowiązującej ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym został 
przygotowany projekt planu i po uzgodnieniach został wyłoŜony do publicznego wglądu. 
Wcześniej oczywiście uzyskał opinię Miejskiej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej i 
pozytywną opinię Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta 
Krakowa. W trakcie wyłoŜenia projektu planu do publicznego wglądu wpłynęły uwagi, 
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wpłynęło 18 uwag, które zarządzeniem Prezydenta Miasta Krakowa w maju 2006 r. zostały 
rozpatrzone i w wyniku rozpatrzenia tych uwag nastąpiły powtórne uzgodnienia dotyczące 
rozwiązań układu komunikacyjnego. W wyniku tych uzgodnień znaczna część uwag mogła 
zostać uwzględniona. Spośród 18 uwag złoŜonych do tego projektu planu jedna z nich była 
uwagą zbiorową pod, którą podpisały się 43 osoby i między innymi ta uwaga równieŜ mogła 
zostać uwzględniona poprzez uproszczenie pewnych rozwiązań komunikacyjnych. 
NajwaŜniejsza zmiana jaka wynikła z uwzględnienia tych postulatów mieszkańców tamtych 
terenów to rezygnacja z łącznika, który miał łączyć Trasę Nowopłaszowską z ul. 
BieŜanowską. Po uzgodnieniu takich rozwiązań projekt planu został skierowany do Państwa, 
przedłoŜony do uchwalenia. W tej chwili 5 uwag, spośród tych 18, 5 uwag jest 
nieuwzględnionych częściowo, a 4 uwagi są nieuwzględnione w całości. W załączniku do 
uchwały jest uzasadnienie nieuwzględnienia przez Prezydenta Miasta Krakowa zgłoszonych 
na wyłoŜeniu planu uwag. Jeśli ktoś z Państwa chciałby aby zostały one szczegółowo 
omówione z pokazaniem na załącznikach graficznych to oczywiście jesteśmy do dyspozycji, 
są przedstawiciele zespołu projektowego i pan inŜ. ds./ komunikacji, który moŜe bardzo 
szczegółowo rozwiązania przedstawić równieŜ moŜemy omówić bliŜej rozwiązania samego 
planu, które są zawarte w uchwale. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. W. Misztal 
Dziękuję pani dyrektor. Chcę powiedzieć, Ŝe Radni z Komisji Planowania szczegółowo 
zapoznali się z uwagami jak i z projektem planu. Natomiast jeŜeli ktoś z innych komisji, 
Państwo Radni chcieliby oczywiście pan prezydent i jego zespół są do dyspozycji. Teraz 
opinia Komisji Planowania Przestrzennego. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie i głosowanie jednomyślnie – 7 głosów za.  W związku z tym otwieram dyskusję 
ze strony Państwa Radnych. Bardzo proszę czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę 
zgłoszeń. Stwierdzam, Ŝe Rada odbyła pierwsze czytanie projektu uchwały według druku 
1450 i zgodnie ze statutem określam termin wprowadzenia autopoprawek na 3 października, 
oraz ostateczny termin zgłaszania poprawek na 5 października, obydwa terminy do godziny 
15,oo. 
 I teraz druk równieŜ z serii plany, tym razem: 
 
PRZYSTĄPIENIE DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OBSZARU „STARE MIAS TO” 
 
 Druk nr 1451, bardzo proszę w imieniu Prezydenta Miasta, Pan Prezydent 
Bujakowski. 
 
Z-ca Prezydenta Miasta Krakowa – p. K. Bujakowski 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
W imieniu Prezydenta Miasta Krakowa przedstawiam projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
„Stare Miasto”. Projekt tej uchwały jest wynikiem działań podjętych z inicjatywy Prezydenta 
Miasta Krakowa związanych z poszerzeniem zakresu form ochrony zabytków 
zlokalizowanych na terenie „Starego Miasta”, na terenie obszary, który od 1978 roku jest 
wpisany na pierwszą listę Światowego Dziedzictwa Kulturalnego i Naturalnego UNESCO. 
Tak jak Państwo wiecie został powołany zespół, który pod przewodnictwem prof. Oklejaka 
pracował na przygotowaniem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Parku Kulturowego 
czyli rozstrzygnięć i działań ochronnych podejmowanych przy zupełnie innej podstawie 
prawnej jednakŜe, bo tam ustawa o ochronie zabytków jest podstawą działania Parku 


